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Přijďte se podívat na výstavu 
návrhů architektonické soutěže 
terminálu Jihlava VRT.

vrtky.cz

Osvětlení, odpadkové koše a doklady
� Dotaz obyvatelky Jihlavy  V.R.: 

Už před dvěma roky jsem pouka-
zovala na nehospodárné svícení 
v našem městě. Tento nedostatek 
stále trvá, brzo se začíná svítit a 
dlouho se svítí. S lítosti konstatu-
ji, že na opravu našich cest 3. třídy 
opět nebudou peníze. 

Tady bych potřeboval upřesnit, 
zdali se jedná o celé město, nebo jen 
nějakou lokalitu. Veřejné osvětlení 
v Jihlavě je rozděleno do několika 
desítek samostatných úseků. 

Každý úsek má svůj zapínací bod a 
každý zapínací bod je nastaven tak, 
že zapíná/vypíná dle světelných 
podmínek. 

Nastaveno je to tak, že se zapíná/
vypíná při středním šeru. 

Velká část jednotlivých úseků také 
zahrnuje osvětlené přechody pro 
chodce, kde osvětlení musí být v 
provozu již při začínajícím šeru. 

Pouze při opravách veřejného 
osvětlení a kontrolách funkčnosti se 
jednotlivé úseky zapínají manuálně, 
a to jsou případy, kdy VO svítí i přes 
den. 

Pokud má tazatelka konkrétní dotaz 
týkající se některé lokality, může 
se dotázat přímo Odboru dopravy, 
nebo využít aplikaci hlášení závad 
a je možné konkrétní zapínací bod 
prověřit, zda funguje správně.

� Na sociálních sítích psali, že si 
váš kolega radní D. Beke „přivy-
dělal“ na zakázce nových košů, a 
to bez výběrového řízení. Kolik za 
ně tedy dostal peněz? 

Je to bohužel další z informací, kte-
rá není pravdivá. Nevzal si za svoji 
práci nic. 

Pan Beke naopak obětoval vyš-
ší desítky hodin svého času, aby 
vymyslel podobu a funkčnost nové-
ho koše, poté ji prodiskutoval se 
zainteresovanými odbory i SMJ a 

Primátor 
(z)odpovídá
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Zeptejte se

Své dotazy primátorovi Petru Ryškovi 
nám zasílejte na adresu: 

dawidowicz@jihlavske-listy.cz. 

pomáhal konzultacemi vybranému 
výrobci s vývojem. 

To vše udělal zcela zdarma a výsled-
kem jsou koše, se kterými určitě 
budou obyvatelé města spokojeni. 
Vývoj a výrobu košů navíc nezaplatí 
výrobci město, ale soukromý inves-
tor. Osobně naprosto nechápu, že 
pana Beke za to může někdo tako-
výmto způsobem pomlouvat. 

I kdyby tito lidé neměli dosta-
tek informací, tak slušný člověk bez 
informací přece něco tak sprostého 
nenapíše.

� Dotaz I. K.: Končí mi doba 
platnosti občanského i řidičského 
průkazu. Proč musím jít na magis-
trát dvakrát, jednou na odbor 
dopravy a podruhé na správní 
odbor pro občanku? Veškeré údaje 
přece máte, když už navštívím jen 
jedno místo. 

Bohužel se jedná o výkon přenese-
né působnosti státní správy. Agen-
dy řidičských a občanských průkazů 
spadají pod různá ministerstva a je to 
věc, kterou město neovlivní. Agen-
dy řidičských a občanských průkazů 
jsou v současnosti procesně nesluči-
telné. 

Nemám informaci, že by se tyto 
agendy  někde v ČR prováděly jed-
ním úředníkem na jednom praco-
višti, vždy to jsou dva úkony a dva 
úředníci. Možné řešení by mohlo při-
jít s Digitalizační a informační agen-
turou, která pracuje na digitalizaci 
těchto úkonů.


